



Congregation of the Most Holy Redeemer – Province of Canada
Congrégation du Très-Saint-Rédempteur – Province du Canada

426, St-Germain Ave., Toronto (Ontario) M5M 1W7 CANADA · 416 789-3217

Toronto, 17 novembre 2022 – November 17, 2022

ANNONCE



Les Rédemptoristes du Canada annonce l'élection de leur prochain supérieur provincial, **T.R.P. Michael Smolinski, C.Ss.R.**, né le 10 septembre 1972 (50 ans). Il a fait profession dans la Congrégation du Très-Saint-Rédempteur le 15 août 1999 et fut ordonné à la prêtrise dans le rite Byzantin de l'Église Catholique Ukrainienne le 5 juillet 2003.

Au moment de son élection, le 9 novembre 2022, P. Michael était Coordinateur de la région de Yorkton de la Province du Canada et vicaire à l'église catholique ukrainienne Saints Pierre et Paul à Saskatoon, SK, sa paroisse d'origine. Il entrera en fonction lors du Chapitre provincial canadien en janvier 2023.

ANNOUNCEMENT



The Redemptorists of Canada announce the election of their next Provincial Superior, **Very Rev. Fr. Michael Smolinski, C.Ss.R.**, born on September 10, 1972 (50 yo). He was professed in the Congregation of the Most Holy Redeemer on August 15, 1999 and ordained to the priesthood in the Byzantine Rite of the Ukrainian Catholic Church on July 5, 2003.

At the time of his election on November 9, 2022, Fr. Michael was Coordinator of the Yorkton Region of the Province of Canada and Assistant Pastor at Saints Peter and Paul Ukrainian Catholic Church in Saskatoon, SK, which is his home parish. He will take office at the Canadian Provincial Chapter in January 2023.
